
                                                   

 

Referat 

Skolebestyrelsesmøde Hvidebækskolen 

 

Mødedato: 22.jan. 2020 

MEDLEMMER: Ulla Karlshøj, Line Christiansen, Henning Buerup Jørgensen, Kitt Stenberg, Dorthe 

Nyvang Smitshuysen, Ditte Andersen, Rikke Larsen, Christian Bechsgaard 

MEDARB.REP.: Bernadette Jedig, Anita Rathje  

SKOLELEDELSEN: Bjørn Mortensen, Anette Aggergaard 

ELEVREPRÆSENTANTER: Formand: Jonathan Bøgh Damgård  Næstformand: Elena Ruhoff 

FRAVÆRENDE: Line Christensen, Kitt Stenberg, Dorthe Nyvang Smitshuysen, , Rikke Larsen, Jarl 

Sabro, Line Hjort, Anette Aggergaardm: Formand: Jonathan Bøgh Damgård  Næstformand: 

Elena Ruhoff 

17.00-17.15 Elevråd 

• Orientering og debat om elevrådets punkter: 

ER har talt om Børn og Unge politikken.  

17.15-17.20 Beslutningspunkter 

• Godkendelse af referat fra sidste møde.  

• Godkendt 

17.20-18.40 Debatpunkter 

• Regnskab 2019  

 
Regnskabet gennemgået, der er et voldsomt overforbrug, pt registreret til 640000 kr ,  der 
mangler dog modregning for refusioner anslået 150000 kr  
Det drejer sig om følgerne af en del langtidssyge, regninger betalt for 2020 i december, og den 

nye ressourcemodel. 
Skolens ledelse arbejder på modeller for løsninger. 

 

• Budget 2020  

 
Den nye ressourcemodel udfordrer skolens almindelige modeller eftersom den betyder at sko-
lens ressource til undervisning skal gentænkes, det er en proces der er i gang i skolens ledelse 
og efterfølgende i skolens MED udvalg. 

 

• SKB valg, 2 årig periode,  

 
Der er enighed om at alle 7 for ældre positioner er på valg 

Ulla, Henning og Kitt udtræder af SKB når de nyvalgte indtrdtræder. 

Så der skal minimum findes 3 nye medlemmer gerne flere. 

Skolebestyrelsen opfordrer forældre til at henvende sig til den nuværende bestyrelses medlem-

mer for at få orientering om bestyrelsens arbejde. 

  

 

 

 

 

 

 
 



Dagens vigtigste punkter, begge i høring.  
 

• Børn og Unge politik 

 

Høringssvar: 

Skolebestyrelsen glæder sig over den nye politiks layout og sproglige opsætning:  

Det er efter skolebestyrelsens mening en form, der lægger op til at politikken bruges bliver et 

arbejdsredskab, i det daglige samarbejde mellem børn personale og forældre. 

 

Skolebestyrelsen vil benytte den i sit daglige arbejde, og når forskellige indsatser vurderes. 

Skolebestyrelsen opfordrer til, at der om et års tid laves en opfølgning- evaluering på effekt og 

benyttelse. 

Skolebestyrelsen vil igen gøre opmærksom på høringsfristers manglende længde, hvis det for-

ventes at SKB med en mødefrekvens på ca. 1 gang mdr. skal kunne forberede sig ordentligt, 

kræver det at materiale udsendes med 2 mdrs. frist. 

 

• Kvalitetsrapporten 2019 vedlagt som bilag, høring og svar. 

Høringssvar: 

Skolebestyrelsen har gennemgået rapporten og synes at den som tidligere år er fornuftigt og 

klar opstillet, giver et tydeligt billede af Kalundborg kommunes indsatser og udfordringer, dog 

kan der synes, at mangle noget om de ressourcer skoleområdet har til rådighed til at løse opga-

ven. 

Rapporten viser tydeligt de områder hvor skolerne fortsat skal gøre en indsats, og Skolebesty-

relsen på Hvidebækskolen stiller sig meget gerne til rådighed for deltagelse i det lokale arbejde 

med at løfte Hvidebækskolen resultater. 

 

 

De resterende punkter blev ikke nået 

• Skolefest er det noget vi skal tænke på? 

•  

18.40-18.50 Orienteringspunkter 

•  

18.50-19.00 Orientering fra 

• Pædagogisk Råd v/Anita Rathje: 
 

• Elevråd: - 
• SFO: 

• Ledelsen: elevsageer 

• Skolebestyrelsen:  

 

Kommende punkter til skolebestyrelsesmøderne: 

Ressourcestyringsmodel og konsekvenser  

Kommende skolebestyrelsesmøder:  27/2, 23/3, 29/4, 16/6 2020, samt dimission d.25/6 2020. 

Alle ordinære møder er fra kl.17-19. 

 

 


